
 

1 
 

Protokół Nr XLIII/ 2010 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 
odbytej w dniu 30 czerwca 2010 roku 

w sali 109 Starostwa  Powiatowego  
w Wągrowcu 

 
Sesję rozpoczęto 30 czerwca br. o godzinie 16.00, zakończono o godzinie 19.30.  
 
Obrady XLIII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący Rady -  
Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
Rada obradowała w osobowym składzie 17 na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, 
przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XLII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 maja 2010 roku został 
przyjęty jednogłośnie – /17 za/ Nieobecni Radni: J.Brzostowski, J. Godawa. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu K. Migasiewicz wniósł o przegłosowanie porządku 
obrad. 
 
W tym miejscu głos zabrał Wiceprzewodniczący J. Sulikowski cyt.: „Należy wziąć 
pod rozwagę zasadność głosowania nad  punktem 10. Wg informacji Dyrektor nie 
będzie brać udziału w sesji Rady. Decyzja o odwołaniu Dyrektora ze stanowiska jest 
kontrowersyjna. Była omawiana na posiedzeniach Komisji. Najlepiej byłoby gdyby 
nowy Dyrektor przedstawił niniejszą informację. Trzeba wziąć pod  uwagę  czy to 
będzie odpowiedzialne”. 
 
Następnie głos zabrał Radny J. Springer cyt. „Zaistniała sytuacja jest nowa i nie nowa. 
Proponuję ogłoszenie przerwy by dojść do konsensusu.” 
 
Przewodniczący K. Migasiewicz ogłosił 5 minutową przerwę. 
 
Na podstawie § 18 ust. 5 pkt 2 Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz § 16 ust. 2 
Regulaminu Rady Powiatu Wągrowieckiego Przewodniczący K. Migasiewicz wniósł 
o przegłosowanie zmiany w porządku obrad wyłączającej z porządku pkt. 10 
„Przyjęcie informacji o sposobie realizacji wniosków i zaleceń pokontrolnych przez 
dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej za 2009 rok.” 
 
Rada Powiatu stosunkiem głosów: 4 za, 3 wstrzymujących, 10 przeciwnych, nie 
przyjęła  proponowanej zmiany w porządku obrad.  
 
Rada stosunkiem głosów 17 za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych,  przyjęła  
następujący porządek obrad: 
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Porządek obrad  posiedzenia  XLIII  Sesji  R P W: 
1. Sprawy regulaminowe: 
            1.1 otwarcie sesji, 

1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu .  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między posiedzeniami sesji. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia analizy o stanie bezpieczeństwa                                     

w Powiecie Wągrowieckim gwarantowanego przez Komendę Powiatową Policji                      
w Wągrowcu za 2009 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia analizy o stanie bezpieczeństwa                                    
w Powiecie Wągrowieckim gwarantowanego przez Komendę Powiatową Państwowej 
Straży Pożarnej w Wągrowcu za 2009 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku uzupełniającego                                     
o dofinansowanie kosztów utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej                                    
w ramach Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu, ze środków Funduszu   Pracy 
pozostających w dyspozycji ministra właściwego do spraw pracy. 

10. Przyjęcie informacji o sposobie realizacji wniosków i zaleceń pokontrolnych przez 
dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej za 2009 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2009 
rok Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 

12. Informacja Zarządu Powiatu o działaniach podjętych wobec Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Wągrowcu wynikająca z realizacji uchwały rady  nr XLI /271/2010 z dnia 28 kwietnia 
2010 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych: pożyczki, kredytu. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na zabezpieczenie 

spłaty długoterminowych: pożyczki, kredytu udzielonego przez bank wyłoniony w drodze 
procedury przetargowej. 

15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały             
      w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010r.  
16. Interpelacje i zapytania.  
17. Wnioski i oświadczenia radnych. 
18. Zakończenie obrad XLIII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Ad 1 
Jak wyżej. 
 
Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między sesjami: 
-udział w  uroczystości „III Gali Uczeń na medal” w Szkole Podstawowej im. S. 
Czarnieckiego w Mieścisku, 
-  uczestnictwo w finale XIV Konkursu Wiedzy o Wielkopolsce, który odbył się w  Gołańczy, 
- udział w obchodach Dni Miasta i Gminy Skoki, 
 -wyjazd delegacji samorządu powiatowego do Sedlczan w Republice Czeskiej, gdzie 
prowadzone były rozmowy nt. partnerskiej współpracy. 
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Ad 5  
Starosta Wągrowiecki – Michał Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu między 
sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego. Informacja jest załącznikiem nr 3 do protokołu. 
 
Starosta M. Piechocki dodał informację nt. wizyty delegacji powiatowej w Sedlczanach. 
„Istnieje możliwość współpracy partnerskiej. Strona samorządowa Sedlczan zrobiła dobre 
wrażenie. Władze Sedlczan chcą nawiązać współpracę. Mają takową praktykę, iż proponują 
wymianę rodzinną. Można wymieniać wiele pozytywnych aspektów współpracy.” 
 
Ponadto Starosta M. Piechocki dodał „Obecnie trwa nabór do powiatowych szkół 
ponadgimnazjalnych. Z naboru jesteśmy zadowoleni. Przymierzamy się do utworzenia 29 
oddziałów.  Średnia liczb uczniów w oddziale wyniesie  29. Mamy  do czynienia z niżem 
demograficznym. Problemy są w SOSW. Jest mało uczniów. Mamy nadzieję, że sytuacja 
jeszcze się poprawi.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Chciałbym poinformować Państwa, iż 29 sierpnia odbędą się 
Dożynki powiatowo-gminne. Niestety w tym samym czasie odbędą się także Dożynki 
wojewódzkie w Śremie.” 
 
Zapytanie zgłosił Radny R. Woźniak cyt. „Moje pytanie dot. Powiatowego Programu 
Uzdolnionych Uczniów Szkół. Mógłby Pan Starosta dopowiedzieć jakie są założenia 
programu?” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Projekt jest obecnie na etapie konsultacji. Spieszyć się na razie 
nie musimy, bowiem nie mamy środków finansowych na ten cel.”  
 
Kolejne zapytanie zgłosił Wiceprzewodniczący W. Ćwik cyt.: „Chciałbym się ustosunkować 
do spraw „Schetynówek.” Zostałem zapytany podczas sesji Rady Gminy Wągrowiec jakie 
drogi zostały zgłoszone do programu „Schetynówek”. Odpowiedziałem, iż wytypowano 
drogi: Skoki-Kuszewo-dr. woj. 190 – Kłodzin, druga: Damasławek-Dąbrowa. Nastąpiło 
oburzenie, iż Gmina Wągrowiec jako największa w Powiecie nie uzyskuje kwalifikacji do 
wniosków tego typu. Gmina Wągrowiec zgłasza chęć partycypowania w kosztach inwestycji. 
W Gminie Damasławek  jest już wykonywana duża inwestycja drogowa, a Gmina ma szanse 
otrzymać kolejną.  Ponadto Wójt Gminy Wągrowiec prosi o drobny remont drogi powiatowej 
w Potulicach. Oddana zostanie  po remoncie świetlica, stąd  wynika potrzeba remontu drogi 
wokół niej.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Przystępując do programu „Schetynówek” mamy możliwość 
złożenia 2 wniosków. Nie zadowolimy wszystkich. Dla Gminy Wągrowiec robimy wiele np. 
remont drogi w Przysieczynie. Dąbrowa-Damasławek jako kontynuacji realizacji projektu 
unijnego. Co do Potulic są pewne oszczędności, które na razie nie maja przeznaczenia. Na 
razie chcemy przeznaczać je na remonty dróg.” 
 
Ad 6 
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między posiedzeniami sesji. Komisja 
w tym okresie odbyła 2  posiedzenia, których przedmiotem było: 
-przyjęcie informacji Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o stanie zabytków na terenie 
Powiatu wągrowieckiego, 
-omówienie zadań remontowo-inwestycyjnych oraz zakupu materiałów i wyposażenia 
planowanych na okres wakacyjny w placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 
wągrowiecki, 
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-analiza materiałów na sesję. 
Komisja wypracowała 2 opinie.  
 
Pan Robert Woźniak – sekretarz Komisji Rewizyjnej przedstawił informację z działalności 
Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyło się 1 posiedzenie, której 
przedmiotem była kontrola realizacji zadań przez Wydział Europejski i Rozwoju.  
 
Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i 
Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między 
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie,  którego przedmiotem była:  
-analiza materiałów na sesję. 
Komisja wypracowała jeden wniosek. 
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji przedstawił 
informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 
2 posiedzenia, których przedmiotem było: 
-omówienie stanu bezpieczeństwa mieszkańców powiatu w zakresie działania Komendy 
Powiatowej Policji, 
-zaopiniowanie materiałów na sesję. 
Komisja wypracowała dwa wnioski. 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy przedstawiła informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. 
Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie, którego przedmiotem była: 
-analiza materiałów na sesję. 
 
Ad 7 
Pan  P. Dorniak  z-ca Komendanta KPP w Wągrowcu przedstawił treść uchwały w sprawie 
przyjęcia analizy o stanie bezpieczeństwa w Powiecie Wągrowieckim gwarantowanego przez 
Komendę Powiatową Policji  w Wągrowcu za 2009 rok. 
 
Komendant przytoczył pewne zastrzeżenia dot. działań Policji w związku z zaistniałym 
zdarzeniem w dniu 14.06.2010r. w Wągrowcu. Odbijanie zakładników przez grupę 
operacyjną nie było zasadne. 
 
Radny J. Sulikowski cyt.: „Komisja Bezpieczeństwa bardzo pozytywnie ocenia pracę naszej 
policji. Jest w ściślej czołówce. Patrzyliśmy na te statystki, to co roku obserwuje się awans do 
przodu. Życzymy utrzymania pozycji. Skuteczność niech się podniesie, by obywatele byli 
bezpieczni. Jedyny mankament, to nie przestrzeganie zasad ruchu drogowego. Jeszcze raz w 
imieniu Komisji gratuluje wszystkim policjantom.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Chciałem pogratulować Policji dobrego funkcjonowania. Załoga 
policyjna pod kierownictwem p. Dorniaka i p. Sobolewskiego potrafiła się jednoczyć. Nie 
można postępować pochopnie. Zdarzenie w dniu 14.06 było bardzo medialne. Jednak na 
pierwszym miejscu jest życie ludzkie. Działanie policji było zgodne z przepisami. Miało na 
celu ochronę życia ludzkiego. Utrzymujcie tą pozycję,  którą posiadacie. Wasza praca 
zasługuje na uznanie. Cieszymy się ze policja cieszy się wzrostem autorytetu publicznego.” 
 
Przewodniczący K. Migasiewicz cyt.: „Sprawozdanie pokazało działalność Komendy 
Powiatowej Policji w pigułce. W imieniu całej Rady dziękuję za wyniki. Wszystkiego 
dobrego na przyszłość.” 
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Rada Powiatu przystąpiła do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 16  radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia analizy o stanie bezpieczeństwa                                     
w Powiecie Wągrowieckim gwarantowanego przez Komendę Powiatową Policji                      
w Wągrowcu za 2009 rok głosowało:  16- za,  0- przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od 
głosu. Nieobecni Radni: J. Brzostowski, J. Godawa, T. Kranc. 
 
Uchwała nr XLIII/284/2010  w sprawie przyjęcia analizy o stanie bezpieczeństwa w Powiecie 
Wągrowieckim gwarantowanego przez Komendę Powiatową Policji w Wągrowcu za 2009 
rok stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad 8 
Pan J.Michalak Komendant Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej przedstawił 
treść uchwały w sprawie przyjęcia analizy o stanie bezpieczeństwa w Powiecie 
Wągrowieckim gwarantowanego przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w 
Wągrowcu za 2009 rok. 
 
Radny J. Sulikowski cyt.: „Komisja Bezpieczeństwa odbyła posiedzenie w KPPSP. 
Analizowaliśmy szczegółowo ten materiał. Straż jest dobrze zorganizowana, posiada dobry 
sprzęt. W straży liczy się czas reakcji. W imieniu Komisji liczymy na ten sam poziom pracy 
w przyszłości.” 
 
Radny Z. Grabowski cyt. „Strażacy są sprawni fizycznie. Chciałbym dopowiedzieć, iż 
jednostka Straży Pożarnej z Wapna, zdobyła Mistrzostwo Polski w zawodach w piłce nożnej 
strażaków. Niewątpliwie jest to sukces naszego Powiatu.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Chciałem przekazać wyrazy uznania dla naszych strażaków. 
Macie dobre wsparcie w postaci ochotniczych straży pożarnych. Wyposażenie macie dobre. 
Wasze poczucie bezpieczeństwa jest coraz większe. Można na Was polegać. Pokazała to 
ostatnia zima. Gratuluje i życzę sukcesów.” 
 
Przewodniczący K.Migasiewicz cyt.: „Jakie znaczenie ma praca strażaka mogliśmy się 
przekonać podczas powodzi. Mogliśmy dostrzec ich dosprzętowienie. Warto w straż 
inwestować, mimo że jest państwowa. Samorząd widzi Wasze potrzeby. W imieniu Rady 
Powiatu Wągrowieckiego gratuluję wyników.” 
 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia analizy o stanie bezpieczeństwa w Powiecie 
Wągrowieckim gwarantowanego przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w 
Wągrowcu za 2009 rok głosowało:  17- za,  0- przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu. 
Nieobecni: J.Brzostowski, J. Godawa.  
 
Uchwała nr XLIII/285/2010  w sprawie przyjęcia analizy o stanie bezpieczeństwa w Powiecie 
Wągrowieckim gwarantowanego przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w 
Wągrowcu za 2009 rok stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący K. Migasiewicz ogłosił 15 minutową przerwę. 
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Ad 9 
Pani Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu  B. Korpowska  przedstawiła 
uchwałę w sprawie zaopiniowania wniosku uzupełniającego o dofinansowanie kosztów 
utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej w ramach Powiatowego Urzędu Pracy w 
Wągrowcu, ze środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji ministra właściwego do 
spraw pracy. 
 
Utworzenie CAZ-ów obowiązkowe od stycznia 2010r. P. Dyrektor przedstawiła zamierzone 
inwestycje, które maja zostać przeprowadzone ze środków Funduszu Pracy pozostających w 
dyspozycji ministra właściwego do spraw pracy. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  17  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku uzupełniającego                                       
o dofinansowanie kosztów utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej                                      
w ramach Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu, ze środków Funduszu Pracy 
pozostających w dyspozycji ministra właściwego do spraw pracy głosowało: 17- za,  0- 
przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu. Nieobecni: J. Brzostowski, J. Godawa. 
 
Uchwała nr XLIII/286/2010 w sprawie zaopiniowania wniosku uzupełniającego o 
dofinansowanie kosztów utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej w ramach 
Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu, ze środków Funduszu   Pracy pozostających w 
dyspozycji ministra właściwego do spraw pracy stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 10 
Pan Główny księgowy S. Przybylski przedstawił informację o sposobie realizacji wniosków i 
zaleceń pokontrolnych przez dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej za 2009 rok. 
 
Pan S. Przybylski Główny Księgowy ZOZ odczytał informację o sposobie realizacji 
wniosków i zaleceń pokontrolnych. 
 
Zgłoszono zapytania: 
 
Radny J. Springer cyt. „Ja mam pytanie kluczowe. Gdyby określić szanse na realizację 
zaleceń pokontrolnych w skali od 0 do 100 %  to ile by Pan dał? To nie są pierwsze zalecenia. 
Owszem były przyjęte, a później było z  nimi różnie. Ile z nich jest możliwych do realizacji?” 
 
Główny księgowy S. Przybylski cyt.: „Ok. 60%” 
 
Radny J. Piasecki  cyt.: „Mam pytanie co do 1 zalecenia tzn. modernizacji Zakładu 
Opiekuńczo-Leczniczego. Żeby uruchomić projekt musicie Państwo mieć własne środki. Ile 
wkładu własnego musiał by mieć Szpital żeby przystąpić do projektu?” 
 
Główny księgowy S. Przybylski cyt. „ 25 % musi być środków własnych z ponad 5 mln 
kosztu inwestycji.” 
 
Radny J.Piasceki cyt.: „Dobrze rozumiem, że NFZ w 100% realizuje stan łóżek. Kontrakt, 
który zgłosiliśmy został zaakceptowany?” 
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Radny G. Owczarzak cyt. „Kluczowe wydaja się dwa wnioski 6 i 7. Dziś bogatsi o 
doświadczenia działalności ZOZ można zaobserwować, iż nie są te zalecenia realizowane. 
Kwota zadłużenia szpitala sugeruje, że w obecnym systemie realizacja zaleceń nie jest 
możliwa. Tak naprawdę projekt naprawczy inspirowany pracami komisji kontrolnej nie 
prowadzi do żadnych zmian w sytuacji finansowej szpitala.” 
 
Radna I. Wojewódzka-Kucz cyt. „Czy w kalkulacji uwzględniliście Państwo remont dachu?” 
 
Główny księgowy ZOZ S. Przybylski cyt.: „Na razie z taką propozycją nie występowaliśmy,  
z uwagi na brak środków. W planie nie ma uwzględnionego remontu dachu.” 
 
Radny J. Sulikowski cyt.: „ Oprócz 2 punktów ze sprawozdania, na które powołał się Radny 
G. Owczarzak ważny jest punkt 5. Wczoraj na posiedzeniu Komisji Finansów powiedziano, 
że ZOZ brakuje 2 mln zł na sfinansowanie rozpoczętych inwestycji. Starosta mówił o 
zgłoszeniu naruszenia dyscypliny finansowej przez Dyrektora do RIO. Prosiłbym o 
informacje czy w grudniu wprowadzono jakieś poprawki. Odpowiedź p. S. Przybylskiego 
irytuje. Bardzo poważna sprawa została pominięta. Tu chodzi o ważniejszą sprawę. Ja bym 
tego nie pomijał. Nie sadzę, że  w tym roku Szpital wyjdzie na prostą.  Nie znajdą się 2 mln 
zł. To będzie problem Powiatu. Musimy znaleźć pieniądze. Moim zdaniem ta odpowiedź jest 
nie do przyjęcia.” 
 
Radny A.Bielecki cyt.: „Idźmy dalej. Nie do przyjęcia jest także ubieganie się o kontrakty 
lekarskie nie mając na wypłaty. Trzeba przestać bawić się w kontrakty. Kontrakty na 
działalność  podstawową zostały zawarte z naruszeniem prawa.” 
 
Przewodniczący K.Migasiewicz cyt.: „Czy Pan księgowy się odniesie?” 
 
Główny księgowy ZOZ S. Przybylski cyt.: „Nie chciałbym polemizować. Liczymy na zwrot 
nadróbek z NFZ.”  
 
Radny J,Piasecki cyt.: „Skąd Pan Główny księgowy wie, czy ZOZ dostanie zwrot nadróbek?”    
 
Główny Księgowy ZOZ S. Przybylski cyt:  „Szpital powinien otrzymać za ubiegły rok zwrot 
ok. 800.000 tys. zł.” 
 
Radny J.Piasecki cyt.: „ Ma Pan gwarancję,  że Szpital je otrzyma?” 
 
T. Bociański cyt.: „Z jednej strony zaleca się dyscyplinę finansową, a  z drugiej strony 
zwiększenie personelu tzn. zatrudnienie neurologa, kardiologa. Przydatna byłaby poradnia 
kardiologiczna, neurologiczna. To są mrzonki. Co do nadróbek chciałem zaznaczyć, że z 
uwagi na niższy kontrakt co roku go przekraczamy i w ten sposób powstają nadróbki. 
Sytuacja w szpitalach w całym kraju, co do nadróbek jest podobna.” 
 
Radny J. Sulikowski cyt.: „Moim zdaniem są potrzebne zmiany systemowe. Nie chce mówić 
jakie,  bo to nie do mnie należy. Potrzebne są zmiany, żeby zacząć mieścić się w kontrakcie.” 
 
Radny J. Piasecki cyt.: „Panie Przewodniczący czy mogę zadać pytanie radnemu T. 
Bociańskiemu.? Pan T. Bociański powiedział, że powołanie poradni kardiologicznej, 
neurologicznej jest mało realne.” 
 
Radny T.Bociański cyt.: „Myślę, że  idą za tym za duże koszty. Są to ludzie, którzy pracują za 
ciężkie pieniądze. Neurolog bez kontraktowanych procedur narazi szpital na duże straty.” 

 



 

8 
 

 
 Radny J.Piasecki cyt.: „ W przyszłości trzeba zakontraktować to co się wyrabia.” 
 
Radny T.Bociański cyt.: „Ja osobiście mam przekroczony kontrakt o 1.000 pkt.” 
 
Radny J.Piasecki cyt.: „Czy inne szpitale mają większe kontrakty?” 
 
Radny T. Bociański cyt.: „To był jeden z moich argumentów, by dowiedzieć się o zasady 
prosperowania innych szpitali.” 
 
Niniejsza informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego i stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 
 
Ad 11 
Pan Krzysztof Migasiewicz Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego przedstawił 
treść uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2009 rok 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 
 
Radny G. Owczarzak cyt.: „Zatwierdzenie rocznego sprawozdania ZOZ jest wymogiem 
formalnym z jednej strony należy tak na to patrzeć. Zgadzamy się z tym i akceptujemy. Czy 
możemy się podpisać pod sprawozdaniem z działalności ZOZ mając tyle wątpliwości. 
Uważam, że niezatwierdzenie tego sprawozdania będzie gestem wyrazistym. Pokaże on 
determinacje radnych, chęć działania. Zarząd ograniczył się tylko do odwołania dyrektora. 
Chciałbym żeby na tym się nie skończyło. Chciałbym żeby nowy dyrektor wyłoniony w 
drodze konkursu dobrze zarządzał Szpitalem. Działania Zarządu w ostatnim roku oceniamy 
jako zachowawcze. Teraz nastąpiło uderzenie pięścią w stół. Działania ZOZ pokazywały złą 
tendencję. Uważam, że nie zatwierdzenie tego sprawozdania będzie gestem wyraźnym.  
Spowoduje,  że nasza determinacja będzie odczytywana w sposób jednoznaczny.” 
 
Radna I. Wojewódzka- Kucz cyt.:  „Chciałam się ustosunkować do głosowania Rady 
Społecznej. Doszło do głosowania, wynik 10 za, 1 wstrzymujący.” 
 
Radny J. Sulikowski cyt.: „Mam mieszane uczucia. Będę głosować za nie przyjęciem 
sprawozdania. Dokładnie nie wiem za czym mam głosować. Załącznik mówi o pozytywnej 
opinii Rady Społecznej. Pan Dyrektor G. Hoffmann na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa 
powiedział,  że informował Zarząd o braku funduszy na inwestycje. W ubiegłym roku pan 
Starosta T. Kranc deklarował, że w miesiącu lipcu będzie wszystko jasne, w jaki sposób ma 
wyglądać plan finansowy jeśli chodzi o inwestycje. We wrześniu Rada społeczna zatwierdziła 
pozytywnie poprawkę planu finansowego. Rada Społeczna ZOZ powinna opiniować 
sprawozdanie z planu finansowego i inwestycyjnego. Przymykaliśmy oczy na to, że 
otrzymamy nadróbki, że się uda Dyrektorowi. A jemu się nie udało. Każdy z nas ma w tym 
udział. Na Komisji zaproponowaliśmy przedstawienie przez Dyrektora symulacji, jak będzie 
się sytuacja finansowa rozwijać. Ja mam głosować za tym, że wszystko było ok? Nie 
powinniśmy tego przyjmować. Jeśli taka jest opinia Rady Społecznej to nie wiem, jest 
rozbieżność rzeczy. Prosiłem Panią Skarbnik o informacje. Nad czym tu głosować nad tym, 
że było dobrze czy źle?” 
 
Wicestarosta T. Kranc cyt.:  „W roku ubiegłym roku  mieliśmy do czynienia z różnymi 
wersjami planu finansowego. W miesiącu czerwcu dowiedzieliśmy, ze ZOZ ma zaległości w 
opłacaniu składek do ZUS-u. Jeżeli Rada dostaje w lipcu informację, że wszystkie zadania 
zostały uregulowane a w miesiącach styczeń-luty dowiadujemy się,  że są zaległości w 
płatnościach. Na tej Sali cieszyliśmy się,  że przeznaczamy środki na inwestycje. Być może te 
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środki zostały przeznaczone na coś innego. Nie ma żadnego stanowiska w protokołach  Rady 
o zagrożeniach. My jako Rada wydajemy opinie. Decyzje podejmuje Dyrektor ZOZ.  
Rada społeczna uznała, że posiłkując się opinia biegłego rewidenta nie mogliśmy stwierdzić, 
że zostały stwierdzone uchybienia.” 
 
Radny J.Piasecki cyt.: „W duchu tego co zapoczątkował Pan Bielecki jest dobrze czy źle? W 
zeszłym roku prowadziliśmy podobną dyskusję. Szpital miał spłacać zaległości. Dziś wiemy,  
że Rada społeczna nie zaakceptowała planu na 2010. Rada będzie dyskutować jak szpital ma 
spłacić długi. Powinniśmy dołożyć małą  cegiełkę,  żeby w szpitalu się coś poprawiło. 
Przejrzałem statut szpitala.”W tym miejscu Radny  J. Piasecki  odczytał treść paragrafu  15. 
Statutu ZOZ. 
 
Radny J. Springer cyt.: „Z wypowiedzi pana Wicestarosty T.Kranca wynika, że zaistniała 
sprzeczność informacji. Czy informacje były informacjami, które były dostarczone w 
odpowiedniej formie? Sprzeczność tego co słyszę jest bardzo wyraźna. Czy była to 
informacja, która wpływała do Rady w odpowiedniej formie, terminie z podpisami?” 
 
Przewodniczący K.Migasiewicz cyt: „Bilans zysków i strat wykazuje prawdziwy obraz 
finansowy szpitala. W taki sam sposób Rada Społeczna  roczne sprawozdanie przyjęła. Inną 
rzeczą są wrażenia jakby ładunek emocjonalny,  co te liczby niosą. Są niepokojące. Dowodem 
mogą być ostre słowa, które dziś padły na posiedzeniu Rady Społecznej. Działania Zarządu 
zostały podjęte .Ja nie zamykam dyskusji. Uważam,  że powinniśmy tę uchwałę przyjąć.” 
 
Radny J. Sulikowski cyt.: „My w tej uchwale mówimy o dwóch sprawach. Pan Dyrektor 
powiedział, że przez kolejne 3 lata nie będzie możliwa spłata zalęgłości. Mamy podjąć 
decyzję dot. spraw nierealnych. Nie zgadzam się, że słupki wszystko określają. Ja zaopiniuje 
za tym, żeby Rada Społeczna się rozwiązała. 
 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  17   radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 
2009 rok Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu głosowało:  11- za,  5- przeciwnych,  1- 
wstrzymujący się od głosu. Nieobecni: J. Brzostowski, J. Godawa. 
 
Uchwała nr XLIII/287/ 2010 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
za 2009 rok Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 12 
Starosta M. Piechocki przedstawił informację Zarządu Powiatu o działaniach podjętych 
wobec Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu wynikającą z realizacji uchwały Rady  nr 
XLI /271/2010 z dnia 28 kwietnia 2010 roku. 
 
Starosta M. Piechocki przedstawiając informację dopowiedział, iż „otwieranie nowych 
poradni byłoby kolejnym narażeniem szpitala na  straty. W imieniu władz Powiatu zwróciłem 
się o interwencję w sprawie spłaty nadróbek przez NFZ do Rzecznika Praw Obywatelskich 
oraz Rzecznika Praw Pacjenta jednak odpowiedź była jedna: brak pieniędzy. Mam nadzieję, 
że załoga, związki zawodowe zaakceptują nowego Dyrektora. Szpital ma szansę. Sytuacja 
może ulec poprawie. Nie zmieniając wielkości składek będzie następowało zwiększenie 
funduszy na opiekę zdrowotną. Nasz szpital pod względem sprzętowym i bazowym jest na 
bardzo wysokim poziomie. Szpital musi przestrzegać zasad ekonomicznych.” 
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Zapytań nie zgłoszono. 
 
Niniejsza informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego i stanowi 
załącznik nr  9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13 
Skarbnik Powiatu D. Królczyk przedstawiła uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowych: pożyczki, kredytu. 
 
Zgłoszono zapytania: 
 
Radny G. Owczarzak cyt.: „Zmiany budżetowe zdaja się techniczne, kosmetyczne. 
Zaoszczędzono na przetargach wiec Zarząd zaproponował ich   rozdysponowanie. 
Nie samo zadanie budzi wątpliwości. Tylko sposób jego wprowadzenie. Takie zadanie 
prowadzone w sposób niezgodny z obyczajami Rady. Takie zadanie powinno być kierowane 
na posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa. Taki tryb wprowadzania zadań powoduje 
wzniecanie ognia. To, o czym mówił Wiceprzewodniczący W.Ćwik. Taki sposób 
wprowadzania zadań budzi kontrowersje tak jak na sesji Rady Gminy Wągrowiec. Model 
wprowadzania zadania po prostu nam się nie podoba. Wszystkie te 3 uchwały budżetowe 
wprowadzają zadania. Odnośnie tych trzech uchwał wstrzymam się od głosu. 
 
Radny J.Sulikowski cyt.: „Muszę powiedzieć, że tak nie może być. Ten materiał nie był 
konsultowany. Prosiłbym p. Przewodniczącego żeby tak się nie działo. Komisja nie miała 
szans na opiniowanie materiału.” 
 
Starosta M.Piechocki cyt.: „Zarząd może działać szybko. W środę mieliśmy informacje nt. 
przetargów i kwot, które będą mogły być rozdysponowane. Spodziewaliśmy się otwarcie 
przetargu na 21 czerwca br. na ul. Bartodziejskiej. Zastanawialiśmy się jakie będą 
oszczędności na dofinansowanie szpitala. Rozmawialiśmy z  dyrektorem PZD R. Torzem nt. 
wytypowania drogi. Wiele koncepcji było za drogich na ich realizację. Jedynie  droga Polna 
w Gołańczy spełniała kryteria finansowe. Staramy się Radnych uprzedzać. Pan Burmistrz 
Gołańczy zwrócił się z pismem, że w przypadku j wyremontowania, Gmina ją przejmie. To 
zadanie było za małe by je konsultować. Czekało na taką okazję. Czasami trzeba było 
podejmować szybkie decyzje. Musimy wykorzystać niskie wyceny budowy dróg. Proszę o 
akceptacje uchwały.” 
 
Radny J. Sulikowski cyt.:  „Ja się z tym co Pan powiedział nie mogę zgodzić. Nie chce mi się 
wierzyć w informację o kwocie przebudowy drogi, bez kosztorysu. Że niby kwota 
przeznaczona na remont drogi pasowała. Można powiedzieć, że to jest kredyt przedwyborczy 
na poczet następnej kadencji. Po co my robimy tyle posiedzeń Rady. Ten problem inaczej 
wygląda w moich oczach niż to przedstawił Starosta. 
 
Radny J.Piasecki cyt.: „Na posiedzeniu Komisji Finansów zwróciliśmy się z prośbą, by tę 
kwotę wnieść do rezerwy celowej. Mówię o pewnej zasadzie. A co by się stało gdyby radny 
wystąpił z zapytaniem do RIO czy to jest zgodne.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „My bierzemy kredyt na ponad 10 mln zł. Te pieniądze są nam 
potrzebne na sfinansowanie rozpoczętych inwestycji. Obecnie mamy niską koniunkturę na 
budowę dróg więc chcemy to wykorzystać.” 
 

 



 

11 
 

Radny J. Piasecki cyt.: „Czy zaoszczędzona kwota 180 tys. zł może grzecznie leżeć na 
koncie?” 
 
Skarbnik D.  Królczyk cyt.:  „Niestety to są procedury niekorzystne dla powiatu.” 
 
Radny J. Piasecki cyt.: „Czujemy się pominięci.”  
 
Radny J.Sulikowski cyt.: „Decyzja została podjęta w czwartek. Ja nie wierzę, że ta decyzja 
pojawiła się z dnia na dzien. Decyzja była już znana dwa, trzy tygodnia wcześniej. Dziękuję 
za takie potraktowanie w imieniu Komisji.” 
 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy  obecności  17  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych: pożyczki, kredytu. 
głosowało:   11 -za ,  1 - przeciwnych,     5- wstrzymujący się od głosu.   
Uchwała nr XLIII/288/2010 w sprawie zaciągnięcia długoterminowych: pożyczki, kredytu 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 14 
Skarbnik Powiatu D. Królczyk przedstawiła uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 
wekslowego na zabezpieczenie spłaty długoterminowych: pożyczki, kredytu udzielonego 
przez bank wyłoniony w drodze procedury przetargowej. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy  obecności  17  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na zabezpieczenie 
spłaty długoterminowych: pożyczki, kredytu udzielonego przez bank wyłoniony w drodze 
procedury przetargowej głosowało:    12-za ,  0 - przeciwnych,    5 - wstrzymujący się od 
głosu.  
Uchwała nr XLII/289/2010 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na 
zabezpieczenie spłaty długoterminowych: pożyczki, kredytu udzielonego przez bank 
wyłoniony w drodze procedury przetargowej stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad 15 
Skarbnik Powiatu D. Królczyk przedstawiła uchwałę w sprawie zmiany uchwały  w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010r.   
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy  obecności  17  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2010r. głosowało:   12 -za ,  0 - przeciwnych,    5 - wstrzymujący się od 
głosu.  
 
Uchwała nr XLII/290/2010 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2010r. stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad 16 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
 
Ad 17 
Wniosków i oświadczeń radni nie zgłosili. 
 
Radny W. Ewertowski złożył podziękowania radnym za uczestnictwo w obchodach 150-lecia 
Szkoły im. Franciszka Łakińskiego w Łaziskach  oraz za wsparcie finansowe na ufundowanie 
szkole sztandaru.  
 
Radna I. Wojewódzka-Kucz cyt.: „Zwracam się do Zarządu o opracowanie planu 
naprawczego szpitala przez specjalistyczną firmę . Można rozważyć wprowadzenie większej 
ilości specjalności. Uważam to za dobry pomysł.” 
 
Ad 18 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego, 
zamknął obrady XLIII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego godz. 19.30. 
 
 
        Sekretarz  Rady                                             Przewodnicz ący                      
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